

「到訪傑出學人」秦大河院士 13-19/10/2008 United College Distinguished Visiting Scholar - Professor Qin Dahe



秦大河院士訪問聯合書院，與校長劉遵義教授會面後合照。

左起：陳永勤教授、秦大河院士、劉遵義教授、馮國培院長、林琿教授。

Professor Qin Dahe met with Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor at his office.

From left: Professor David Chen, Professor Qin Dahe, Professor Lawrence J Lau, Professor Fung Kwok-pui and Professor Lin Hui.



秦院士於10月15日訪問大學太空與地球信息科學研究所及地理與資源管理學系。

Professor Qin visited the Institute of Space and Earth Information Science and the Department of Geography and Resource Management on 15 October 2008.

秦院士(左二)於第二次公開講座完結後，與書院院長馮國培教授(最左)、主持陳永勤教授(右二)及書院到訪傑出學人委員會主席林健枝教授(最右)合照留念。

After the second public lecture, Professor Qin (second from left) took a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (far left), Professor David Chen, moderator (second from right) and Professor Lam Kin-che, chairperson of the College's Distinguished Visiting Scholar Committee (far right).



秦院士在10月15日出席由地理與資源管理系會及聯合書院舉辦的夜話，地點為思源館。

Professor Qin attended the night talk jointly organised by the Society of Geography and Resource Management and United College at Si Yuan Amenities Centre on 15 October 2008.



秦院士在科學館的公開講座座無虛席，另外兩位嘉賓包括香港天文台台長林超英先生及中國極地博物館基金創辦人李樂詩博士。

The public lecture of Professor Qin at the Hong Kong Science Museum recorded a full house, the other two guests were Mr C Y Lam, Director of the Hong Kong Observatory, and Dr Rebecca L S Lee, founder of the China Polar Museum Foundation Limited.



秦院士於邵逸夫堂主持訪港期間的首個公開講座。

Professor Qin delivered the first public lecture at Sir Run Run Shaw Hall.



太空與地球信息科學研究所所長林琿教授為秦院士的第一個公開講座擔任主持。

Professor Lin Hui, Director of the Institute of Space and Earth Information Science, served as moderator of Professor Qin's first public lecture.



書院院長馮國培教授及到訪傑出學人委員會主席林健枝教授於歡送晚宴上致送紀念品予秦院士，感謝秦院士的到訪。

At the farewell dinner hosted by the College, Professor Fung Kwok-pui, College Head, and Professor Lam Kin-che, Chairperson of the Distinguished Visiting Scholar Committee, presented a souvenir to Professor Qin.